
Protokół Nr 30/2010 
z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 30 kwietnia  2010 roku 
 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz.10.03 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z  poprzedniego posiedzenia Sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Obryte  za 2009 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte  . 
9. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej Obrytem. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/171/2009  Rady Gminy Obryte z dnia 27 

listopada 2009  r.  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Obryte na 2010 r. 

12. Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 

 
         
 
Ad.1. Otwarcia posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy dokonał  Pan Sławomir Podpora – Przewodniczący 
Rady Gminy. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
 
Ad.2. Pan Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 14.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3. Wprowadzenie zmian do  porządku obrad. 
 
P.Przew. zapytał, czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad. 
P.Wójt – proszę o wprowadzenie dodatkowego pkt , a mianowicie : Podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę Nr XXIX/188/2010 w sprawie regulaminu określającego wysokość, warunki przyznawania, 
obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz dodatku 
mieszkaniowego, wiejskiego i nagród, która na komisjach była omawiana. 
P.Przew.RG – może po pkt 11 wprowadzimy ten pkt jako  11 a. 
 
Za przyjęciem porządku obrad z w/w zmianą głosowało 14 radnych. 
 
Ad.4.Przyjęcie protokołu z  poprzedniego  posiedzenia  Sesji. 
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P.Przew.RG – protokół  był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem . Nie wniesiono żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  sesji głosowało 14 radnych. 
Protokół  z poprzedniego posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Ad.5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Rutkowski M. – czy będzie możliwość przywiezienia żwiru na drogę w Rozdziałach, ciężko jest 
dojechać do pól. 
P.Mroczkowski J. – radny Chmiel prosił mnie, żebym przekazał interpelację w sprawie drogi w 
Zambskach Starych (naprzeciwko P.Sieńkowskich), jest załam w asfalcie , trzeba poprawić tą drogę. 
P.Wójt – ta sprawa będzie załatwiona, już zostałem poinformowany. 
P.Jarosik – czy wniosek złożony do FOGR-u już został rozpatrzony. 
P.Radecki – droga k. Pani Kruszewskiej jest zepsuta, trzeba naprawić. Ten asfalt rozchodzi się na boki. 
P.Pudlis – 1) potrzebna jest wywrotka żwiru k. Państwa Ickiewiczów, proszę o przywiezienie. 2) czy była 
robiona jakaś korekta kosztorysu na sieć kanalizacyjną w Sadykrzu. 
P.Oleksa – jeszcze jest ważna gwarancja na wykonane chodniki w Psarach, więc proszę o interwencję 
w tej sprawie do Starostwa, żeby firma poprawiła w tych miejscach, gdzie się porozchodziły.  
P.Smyk – niech pracownicy Zarządu Dróg się przejdą przez wieś Obryte  i sprawdzą te chodniki, może 
by postawił jakieś zakazy wjazdu dla samochodów na te chodniki. 
P.Pudlis – są bardzo duże krzaki przy drodze w Płusach, jest bardzo niebezpiecznie. Proszę o wycięcie 
tych krzaków. 
P.Koński J. – sołtys wsi Psary – proszę Wójta o zrobienie tego przepustu na Skłudach na drodze  
dojazdowej do pól. 
 
Ad.6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Wójtowi. 
P.Wójt – od ostatniej sesji Rady Gminy minął zaledwie jeden miesiąc, więc w tym czasie niewiele 
można było dokonać. 
W dniu 13 kwietnia w Sadykrzu w 70 rocznicę mordu Katyńskiego odbyła się msza św. Ku czci 
pomordowanych polskich oficerów wiosną 1940 roku. Posadziliśmy dąb pamięci – będzie pod nim 
umieszczona tablica pamiątkowa z nazwiskiem oficera urodzonego w Sadykrzu – Tadeusz Chrupka. W 
tym momencie chciałem podziękować Pani Dyrektor Gimnazjum Danucie Książak oraz nauczycielom 
Pani Agnieszce Obidzińskiej i Pani Agnieszce Bala i innym nauczycielom za przygotowanie programu 
słowno-muzycznego w wykonaniu młodzieży gimnazjalnej – tematycznie związanym z rocznicą 
Katyńską. We mszy uczestniczyli też mieszkańcy z parafii  gminy Obryte. 
W dniu 14 kwietnia byłem wezwany do Sądu w Pułtusku w sprawie uwłaszczenia działek w Obrytem i 
Tocznabieli. 
W dniu 22 kwietnia w Szkole Podstawowej Nr 2 w Popławach odbył się konkurs rowerowy pod nazwą 
„Bezpieczeństwo w Ruchu Drogowym”. Nasze dwie drużyny pod kierownictwem Pana Oleksy 
Krzysztofa tak jak w latach poprzednich zajęły dwa pierwsze miejsca (Szkoła Podstawowa i 
Gimnazjum).Zaproszony byłem na godz. 15.00 na rozdanie nagród, ale konkurs zakończył się ok. godz. 
14.00 , więc odczytałem tylko z tablicy kolejność zajętych miejsc. Gratulujemy i dziękujemy nie tylko 
zawodnikom, ale też Panu Krzysztofowi, który od wielu lat zawsze z sukcesami prowadzi nasze drużyny 
aż do zwycięstwa. Następne eliminacje już o szerszym zasięgu , bo rejonowe z kilku powiatów odbędą 
się 7 maja 2010 r. w Dzierżeninie gmina Pokrzywnica. 
W dniu 23 kwietnia nastąpił komisyjny odbiór drogi w Gródku Rządowym. 
W dniach 26-27.04.2010 r. uczestniczyłem w posiedzeniach komisji przed dzisiejszą sesją. 
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Ad.7.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Obryte  za 2009 r. 
 
P.Przew.RG poinformował radnych, że w/w pkt będzie się odbywał wg następujących ppkt-ów:  
 

1) sprawozdanie  z wykonania budżetu gminy za 2009 rok – wystąpienie Wójta Gminy, 
2) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego RIO w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009 r. 
3) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, 
4) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Obryte , 
5) stanowiska komisji Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2009 r. 
6) dyskusja, 
7) głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej RG o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Obryte. 
 

 
Ad.1) sprawozdanie  z wykonania budżetu gminy za 2009 rok – wystąpienie Wójta Gminy  

 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy. 
 
P.Wójt – dziś mamy sesję, na której oceniamy wykonany budżet za 2009 r., więc chciałem przypomnieć 
o największych inwestycjach, a z tym związanych wydatkach, jakie ponieśliśmy w roku ubiegłym. 
1. najdroższa kwotowo realizowana wspólnie z Powiatem Pułtuskim to przebudowa drogi powiatowej na 
odcinku Psary, Gródek i budowa chodników we wsi Obryte, inwestycja zrealizowana za kwotę 
3.085.950 zł, 1.585.950 zł to środki własne gminy Obryte, pozostałe 1.500.000 zł to środki pochodzące 
ze Starostwa w Pułtusku. 
2. następna inwestycja drogowa to Przebudowa drogi gminnej Rozdziały-Rowy II etap za kwotę 
212.071,80 zł .Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego wyniosło 188.845 zł. 
3. przebudowa drogi gminnej na żwirową we wsi Zambski Kościelne tzw. Mruczek za kwotę 60.060 zł – 
dofinansowanie z FOGR-u wyniosło 29.280 zł. 
4. przebudowa drogi gminnej na żwirową we wsi Zambski Stare za kwotę 49.532 zł – dofinansowanie z 
FOGR-u wyniosło 15.720 zł 
5. remont budynku PSP we wsi Psary za kwotę 144.215 zł – dotacja z Urzędu Marszałkowskiego 
wyniosła 70.000 zł. 
6. remont oświetlenia ulicznego we wsi Bartodzieje za kwotę 105.113 zł 
7. remont oświetlenia ulicznego we wsi Zambski Stare za kwotę 57.855 zł. 
8. zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego za kwotę 138.779 zł – dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego to kwota 70.000 zł 
9. wykonanie kotłowni olejowej w budynku Urzędu Gminy za kwotę 75.968 zł 
10. modernizacja ewidencji gruntów obrębu Zambski Kościelne , która kosztowała 86.364 zł. 
Tych 10 punktów to najdroższe kwotowo inwestycje , jakie rzutowały na wielkość poniesionych 
wydatków w 2009 roku przez Gminę Obryte. 
 
Mamy też inwestycje rozpoczęte w 2009 roku , które zakończone będą lub już są zakończone. Są to : 
„Przebudowa drogi gminnej przez wieś Gródek Rządowy” i „Przebudowa drogi gminnej na asfaltową 
relacji Sokołowo Włościańskie- Sokołowo Parcele”. Inwestycje z 2009 r. zahaczają o rok 2010. 
Wstępnie podliczyłem a brakuje nam tylko dofinansowania z PROW-u na hydrofornię Cygany – to 
wartość inwestycji na terenie gminy Obryte w latach 2009-2010 zamknie się kwotą ok. 7.500.000 zł 
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Ad.2) przedstawienie uchwały Składu orzekającego RIO w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009 r. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr 114/C/2010 Składu Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 19 
kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2009 r., która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, 
  
P.Wiceprzew. Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.4) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego RIO w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi 
Gminy Obryte , 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr 120/C/2010 Składu Orzekającego RIO w Warszawie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte z dnia 13 kwietnia 2010 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5)stanowiska komisji Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2009 r. 
 
P.Przew.RG – ten temat był omawiany na komisjach. Proszę Przewodniczących komisji o 
przedstawienie zajętych stanowisk. 
P.Pudlis – komisja Budżetowo-Gospodarcza była za udzieleniem absolutorium Wójtowi  
P.Łach – Komisja Oświaty  była za udzieleniem absolutorium. 
P.Jarosik – komisja ds. Rolnictwa pozytywnie oceniła budżet za 2009 r. i  była za udzieleniem 
absolutorium . 
P.Książak – Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła budżet gminy i była za udzieleniem absolutorium. 
 
Ad.6) dyskusja, 
 
Żaden z radnych nie zabrał głosu. 
 
Ad.7) głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej RG o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Obryte 
 
Za wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Obryte głosowało 13 
radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu  (tj. 100% obecnych). 
 
 
Ad.8.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte  . 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych , 2 radnych wstrzymało się od głosu (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXX/196/2010 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte  została podjęta. 
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Ad.9. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej 
Obrytem. 
 
P.Przew.RG – temat był omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy. Czy są jeszcze jakieś uwagi 
lub pytania. 
P.Smyk – należy się pochwała dla Pani Dyrektor Biblioteki, ponieważ czuć i widać działania Biblioteki, 
są organizowane konkursy, robione różne wystawy , poza tym organizowane są zajęcia w czasie ferii. 
Coś w tym Gminnym Ośrodku trzeba zrobić. 
Uwag do sprawozdania nie wniesiono. 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
 
P.Przew.RG – temat był omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy.  
P.Abramczyk – wszystkie  zmiany zostały omówione na komisjach. Projekt uchwały wszyscy radni 
otrzymali. Doszła tylko jedna zmiana, której nie ma w projekcie uchwały , która jednak nie ma wpływu 
na budżet gminy. Chodzi tu o zwrot nienależnie pobranego  świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 
które musimy przyjąć do budżetu i później przekazać do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego. 
P.Przew.RG - proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie zajętych stanowisk w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej. 
P.Pudlis – Komisja Budżetowo-Gospodarcza była za przyjęciem zmian w budżecie. 
P.Łach – Komisja Oświaty była za przyjęciem zmian w budżecie. 
P.Jarosik – Komisja ds. Rolnictwa była za przyjęciem zmian w budżecie. 
 
P.Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXX/197/2010 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010 została 
podjęta. 
 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/171/2009  Rady Gminy Obryte z dnia 27 
listopada 2009  r.  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Obryte na 2010 
 
P.Przew.RG – temat był omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy, proszę Przewodniczących 
komisji o przedstawienie zajętych stanowisk w tej sprawie. 
P.Przew.RG – udzielił głosu następującym osobom: 
P.Pudlis – Komisja Budżetowo-Gospodarcza była za przyjęciem tej uchwały. 
P.Łach – Komisja Oświaty była za przyjęciem uchwały. 
P.Jarosik – Komisja ds. Rolnictwa była za przyjęciem tego programu. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXX/198/2010 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Obryte na 2010 rok 
została podjęta. 
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Ad11a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/188/2010 w sprawie regulaminu 
określającego wysokość, warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz dodatku mieszkaniowego, wiejskiego i nagród 
 
P.Przew.RG – temat był omawiany na wszystkich komisjach Rady Gminy, proszę Przewodniczących 
komisji o przedstawienie zajętych stanowisk w tej sprawie. 
P.Przew.RG – udzielił głosu następującym osobom: 
P.Pudlis – Komisja Budżetowo-Gospodarcza była za przyjęciem uchwały. 
P.Łach – Komisja Oświaty była za przyjęciem  tej uchwały. 
P.Jarosik – Komisja ds. Rolnictwa była za przyjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. P.Przew. RG poinformował radnych, że kancelaria 
prawna zakwestionowała część zapisu ostatniego § uchwały tj.” z mocą obowiązującą od dnia podjęcia” 
Ten zapis zostanie wykreślony z uchwały. 
P.Radca – tak kancelaria bierze na siebie odpowiedzialność za wykreślenie tego zapisu. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXX/199/2010 zmieniająca uchwałę Nr XXIX/188/2010 w sprawie regulaminu 
określającego wysokość, warunki przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz dodatku mieszkaniowego, wiejskiego i nagród została podjęta. 
 
Ad.12. Ocena działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. 
 
P.Przew.RG – temat był omawiany na  komisji Oświaty, wszyscy radni otrzymali materiały dotyczące 
działalności Ośrodka, czy są jakieś pytania lub uwagi dot.  pracy Ośrodka. 
 
Uwag ani pytań  nie zgłoszono, Rada Gminy dobrze oceniła działalność Ośrodka Pomocy Społecznej           
w Obrytem.  
 
Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG – udzielił głosu Panu Wójtowi . 
 
P.Wójt – 1)dot. interpelacji P.Rutkowskiego – za dużo Pan radny chce od gminy. Jak będzie taka 
możliwość, to zrobimy,  2) dot. interpelacji P.Jarosika – wniosek złożony, decyzji w tej sprawie nie 
otrzymaliśmy, 3) dot. interpelacji P.Radeckiego – Pan Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wrócił już ze 
zwolnienia lekarskiego i mają wziąć się za remonty dróg powiatowych, tam trzeba powycinać kawałki 
asfaltu i zalać drugi. 4) dot. interpelacji P.Pudlisa – wywrotka żwiru będzie przywieziona. 5) dot. 
interpelacji P.Oleksy – gwarancja na chodniki jeszcze nie minęła, trzeba dopilnować , aby Zarząd Dróg 
zajął się tą sprawą. 6) dot. interpelacji P. Smyka – nie ma takich znaków, żeby postawić o zakazie 
wjazdu na chodniki. 7) dot. interpelacji P.Pudlisa – krzaki były wycinane, ale mam osobę, która je 
wytnie, jeżeli już odrosły. Jeżeli chodzi o kosztorys, to się nie spieszymy, bo nie ma rozstrzygnięć w 
PROW-ie. Jak będą,  to przygotujemy ten kosztorys.  8) dot. zapytania P.Końskiego  - wyślemy 
pracowników z robót publicznych i skończą ten przepust, aby droga była przejezdna.  
 
 Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
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P.Postek – w dniach 20-21.05.2010 r. odbędzie się kurs chemizacji rolnictwa, koszt kursu bez zmian. 
Chętnych zapraszam , żeby zgłaszali się do mnie. 
 
Ad.16.Zakończenie obrad. 
 
Godz.11.03 - Pan Przewodniczący Rady Gminy - zamykam posiedzenie XXX Sesji Rady Gminy Obryte. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
      Protokolant: 
 
      /Zofia Bala/ 
       Przewodniczący Rady Gminy 
 
              /Sławomir Podpora/ 


